
Motion till riksdagen 

1989/90:Fö412 
av Sven-Olof Petersson och Karl-Gösta Svenson 

(c, m) 
FMV:s fartygsavdelning 

Bland landets residenskommuner är Karlskrona den som under de senaste 

åren haft den klart sämsta utvecklingen. Kommunens innevånareantal har 

minskat. Detta beror till mycket stor del på den minskning av antalet arbets

tillfällen som skett. Härvid har den minskade verksamheten vid marinens 

anläggningar och Karlskronavarvet spelat stor roll. 

En verksamhet som med fördel kunde lokaliseras till Karlskrona vore 

FMV:s fartygsavdelning. Många olika skäl talar för detta. ybyggnationen 

av marinens fartyg sker i huvudsak vid Karlskronavarvet. Det är frågor och 

problem rörande denna nybyggnation som handhas av FMV:s fartygsavdel

ning. Detta gäller frågor som rör konstruktion,upphandling.kontroller osv. 

Allt detta måste ske i nära samarbete och samråd med Karlskronavarvet. 

Det vore därför rimligt att denna del av FMV:s verksamhet placerades i 

Karlskrona. Där finns också all slag av kompetens, lokaler, traditioner m.m. 

som behövs för att arbetet skall kunna bedrivas effektivt. Dessutom skulle 

det varje år sparas in åtskilliga resor mellan Stockholm och Karlskrona vilket 

skulle ge den berörda personalen förbättrade arbetsvillkor. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen begär att regeringen tillsätter en utredning med upp

gift att undersöka möjligheterna att flytta FMV:s fartygsavdelning till 

Karlskrona. 

Stockholm den 22 januari 1990 

Sven-Olof Petersson (c) Karl-Gösta Svenson (m) 

Il 


